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aan JO VANDEURZEN
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

Kabinetten  -  Zomerstages

De zomer is voorbij en de studenten zijn opnieuw aan de slag. Een significant deel van de 
studenten leert ook bij op de werkvloer in de zomermaanden.

Zo zijn er naast een veelvoud aan jobstudenten ook een pak zomerstagiairs. Vaak in 
advocatenkantoren, notariaten, grote bedrijven en dergelijke. Maar ook de Vlaamse 
kabinetten zijn interessante plekken om bij te leren.

1. a) Hoeveel stages hebben afgelopen zomer plaatsgevonden op de Vlaamse 
kabinetten?

b) Welke ministers hadden de meeste stagairs?
 

2. Betrof dit voornamelijk studenten of afgestudeerden?
 

3. Aan welke vereisten moeten zij voldoen?
 

4. Zijn er veel die doorgegroeid zijn naar vaste betrekkingen?
 
5. a) Bieden kabinetten ook betaalde stages aan?

b) Hoe wordt dit geregeld?

c) En hoe gebeurt de selectie?
 
6. Kennen de kabinetten de meeste stages tijdens de zomer of tijdens het jaar?

 
7. Zijn er meer stages in de verkiezingsperiodes?

 
8. Wat is de gemiddelde duur?

9. Betreft het voornamelijk vrijwillige stages van studenten of stages in het kader van 
opleidingen?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Geert Bourgeois (127), Hilde Crevits (141), 
Sven Gatz (58), Liesbeth Homans (161), Ben Weyts (395), Jo Vandeurzen (170), Philippe 
Muyters (167), Joke Schauvliege (181), Lydia Peeters (69)



JO VANDEURZEN 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 170 van 11 januari 2019
van MERCEDES VAN VOLCEM

Een gecoördineerd antwoord zal gegeven worden door de heer Geert Bourgeois, Vlaams 
minister, bevoegd voor het algemeen regeringsbeleid.


